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PROTOKÓŁ NR 3 

 

z zebrania Rady Rodziców w Szkole Podstawowej nr 7 im. Heleny Raszki w Szczecinie                      

z dnia 16 października 2024 r. 

 

 

    W zebraniu brało udział 40 przedstawicieli Oddziałowych Rad Rodziców klas „0-8” z 59 

uprawnionych do głosowania oraz 0 przedstawicieli Oddziałowych Rad Rodziców grup 

przedszkolnych wg listy obecności – kworum do podejmowania prawomocnych decyzji zostało 

osiągnięte. 

    Zebranie otworzył Pan Tomasz Karbowniczek, a jego przebieg protokołowała Joanna 

Kamińska. 

 

   Na zebraniu było nieobecnych 19 przedstawicieli klas, tj.: 

1 B 

2 B 

2 F 

2 G 

3 B 

3 D 

3 E 

3 F 

3 H 

4 C 

4 F 

5 A 

5 B 

6 B 

6 D 

6 E 

6 F 

6 G 

7 F 

 

 

Zebranie odbyło się wg następującego porządku: 

1. Wstęp - powitanie. 

2. Informacja o wydatkowaniu środków. 

3. Opiniowanie programu wychowawczo-profilaktycznego na rok szkolny 2024/2025. 

4. Opiniowanie szkolnego zestawu programów nauczania na rok szkolny 2024/2025. 

5. Opiniowanie szkolnego zestawu podręczników i materiałów ćwiczeniowych na rok 

szkolny 2024/2025. 

6. Głosowanie nad regulaminem Siódemkowego Budżetu Obywatelskiego na rok szkolny 

2024/2025. 
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7. Głosowanie nad regulaminem Rady Rodziców. 

8. Głosowanie nad wyborem przedstawicieli Rady Rodziców do zespołu koordynującego  

prowadzenie SBO 24/25 w SP 7. 

9. Rozpatrzenie złożonych wniosków. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie zebrania. 

 

Ad 1. Wstęp – powitanie. 

 

Zebranie Rady Rodziców w dniu 16.10.2024 roku otworzył Tomasz Karbowniczek, a jego 

przebieg protokołowała Joanna Kamińska.  

 

Ad 2. Informacja o wydatkowaniu środków. 

 

Następnie głos zabrał Pan Emanuel Dobrowolski, skarbnik RR, który poinformował zebranych 

o wydatkach poniesionych od spotkania RR w dniu 18.09.2024 roku do dnia 16.10.2024 roku. 

W tym czasie poniesiono wydatki w wysokości 666,50 zł na zakup wody do dystrybutorów, 

opłaty i prowizje bankowe, zakup gier na zajęcia rozwijające RUMMIKUB. 

 

Czy za każdego z bliźniaków rodzice wpłacają dobrowolną składkę na RR, czy tylko za jedno 

dziecko? 

Odp. Uchwalono, że dobrowolne składki, jeśli rodzic wpłaca, to za pierwsze i drugie dziecko. 

 

Ad 3. Opiniowanie programu wychowawczo-profilaktycznego na rok szkolny 2024/2025. 

 

Po wcześniejszym zapoznaniu się przez przedstawicieli oddziałowych Rad Rodziców na 

wniosek Pana Dyrektora, Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała program wychowawczo-

profilaktyczny, obejmujący treści i działania o charakterze wychowawczym i profilaktycznym 

skierowanym do uczniów, dostosowanym do ich potrzeb rozwojowych oraz potrzeb środowiska 

lokalnego w Szkole Podstawowej nr 7 im. Heleny Raszki w Szczecinie w roku szkolnym 

2024/2025 – Uchwała nr 2024/2025-15. W głosowaniu brało udział 38 przedstawicieli, z tego 

opinię: 

 

POZYTYWNĄ wydało 38 osób 

NEGATYWNĄ wydało 0 osób. 

 

Ad 4. Opiniowanie szkolnego zestawu programów nauczania na rok szkolny 2024/2025. 

 

Po wcześniejszym zapoznaniu się przez przedstawicieli oddziałowych Rad Rodziców na 

wniosek Pana Dyrektora, Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała szkolny zestaw 

programów nauczania realizowanych w Szkole Podstawowej nr 7 im. Heleny Raszki w 

Szczecinie w roku szkolnym 2024/2025 – Uchwała nr 2024/2025-16.  

W głosowaniu brało udział 38 przedstawicieli, z tego opinię: 
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POZYTYWNĄ wydało 38 osób 

NEGATYWNĄ wydało 0 osób. 

 

Ad 5. Opiniowanie szkolnego zestawu podręczników i materiałów ćwiczeniowych na rok 

szkolny 2024/2025. 

 

Po wcześniejszym zapoznaniu się przez przedstawicieli oddziałowych Rad Rodziców na 

wniosek Pana Dyrektora, Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała szkolny zestaw 

podręczników i materiałów ćwiczeniowych wybranych w Szkole Podstawowej nr 7 im. Heleny 

Raszki w Szczecinie w roku szkolnym 2024/2025 – Uchwała nr 2024/2025-17.  

W głosowaniu brało udział 38 przedstawicieli, z tego opinię: 

 

POZYTYWNĄ wydało 38 osób 

NEGATYWNĄ wydało 0 osób. 

 

Ad 6. Głosowanie nad regulaminem Siódemkowego Budżetu Obywatelskiego na rok 

szkolony 2024/2025. 

 

Po wcześniejszym zapoznaniu się przez przedstawicieli oddziałowych Rad Rodziców                     

z opracowanym regulaminem Siódemkowego Budżetu Obywatelskiego, Rada Rodziców 

przyjęła regulamin jednogłośnie - Uchwała nr 2023/2024-20. 

 

Regulamin został przesłany do prawnego opiniowania. 

 

Ad 7. Głosowanie nad regulaminem Rady Rodziców. 

 

Po wcześniejszym zapoznaniu się przez przedstawicieli oddziałowych Rad Rodziców                    

z opracowanym nowym regulaminem Rady Rodziców, Rada Rodziców przyjęła regulamin 

jednogłośnie - Uchwała nr 2024/2025-19. 

 

Regulamin został przesłany do prawnego opiniowania. 

 

 

Ad 8. Głosowanie nad wyborem przedstawicieli Rady Rodziców do zespołu 

koordynującego wprowadzenie SBO 24/25 w SP 7. 

 

Zgodnie z § 6 Regulaminu SBO 24/25, należy wybrać 4 przedstawicieli Rady Rodziców do 

zespołu koordynującego prawidłowe wdrożenie procedur i wykonanie SBO 24/25 w SP 7. 

Do zespołu zgłosiły się następujące osoby: 

 

- Magdalena Szymczak - klasa 3c 

- Anna Pranczke-Zaworska - klasa 3c 

- Joanna Hałaburda – klasa 1c 

- Rafał Szymański – klasa 0d 
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W wyniku głosowania w/w osoby zostały większością głosów wybrane do zespołu 

koordynującego – Uchwała nr 2024/2025-20. 

 

ZA głosowało 36 osób; PRZECIW 0 osób; WSTRZYMAŁO się – 2 osoby 

 

Ad 9. Rozpatrzenie złożonych wniosków. 

 

 Głosowanie nad wnioskami, które wpłynęły do Rady Rodziców  

a) Wniosek z dnia 10.10.2024 r. o dofinansowanie konkursu szkolnego „Świat ukryty w 

origami. Wnioskowana kwota 300,00 zł (trzysta złotych 00/100). 

 

                           Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Uchwała nr 2024/2025-21. 

 

b) Wniosek z dnia 16.10.2024r. o dofinansowanie w kwocie 1 899,80 zł (jeden tysiąc 

osiemset dziewięćdziesiąt dziewięć złotych 80/100) zakupu poduszek do siedzenia dla 

dzieci klas I-III z ul. Złotowskiej na zajęcia edukacyjne i do strefy wyciszenia. Wniosek 

został przyjęty większością głosów. Uchwała nr 2024/2025-21. 

 

          ZA głosowało 33 osoby; PRZECIW 0 osób; WSTRZYMAŁO się – 3 osoby 

 

c) Wniosek z dnia 08.10.2024r. o dofinansowanie w kwocie 570,50 zł (pięćset 

siedemdziesiąt złotych 50/100) zakupu materiałów do produkcji przypinek na różne 

uroczystości i wydarzenia w szkole  

 

                             Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Uchwała nr 2024/2025-21. 

 

d) Wniosek z dnia 16.10.2024r. o dofinansowanie w kwocie 600,00 zł (sześćset złotych 

00/100) zakupu paliwa (transport na trasie Szczecin-Gorzów Wlkp-Szczecin)  członków 

koszykarskiego klubu AZS AJP Gorzów Wielkopolski na dni sportu planowane na 

styczeń – luty 2025 r. 

 

                               Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Uchwała nr 2024/2025-21. 

 

 

e) Wniosek z dnia 16.10.2024r. o sfinansowanie w kwocie 1300,00 zł (jeden tysiąc trzysta 

złotych00/100) zakupu lizaków dla dzieci z okazji Mikołajek.  

 

                                Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Uchwała nr 2024/2025-21. 

 

Ad 10. Sprawy różne. 

1. Poinformowano rodziców o akceptacji przez Prezydium Rady Rodziców złożonego 

wniosku o dofinansowanie zakupu materiałów koniecznych do realizacji projektu 

„Warsztaty rodzinne” organizowanego w świetlicy na ul. Miłosza, na kwotę 200,00 zł. 
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2. Przewodniczący Rady Rodziców przekazał kilka informacji ze spotkania z Dyrektorem 

szkoły: 

a) szafki będą wymieniane, klasy młodsze będą miały szafki niższe w związku z tym będzie 

to dla nich wygodniejsze, 

b) starsze klasy mają otrzymać szafki najpóźniej do końca miesiąca, 

c) nad świetlicą na ul. Złotowskiej został zamontowany daszek, 

d) w związku z brakiem odbioru przyłączy wodnych przez ZWiK nie zostały uruchomione 

poidełka, 

e) przez cały czas jeszcze nie ma rozwiązania, jeśli chodzi o zajęcia dodatkowe prowadzone 

w szkole przez podmioty zewnętrzne, 

f) na razie nie ma zatrudnienia dla osoby, która przeprowadzałaby dzieci przez ulicę 

Podbórzańską, 

g) w godzinach porannych ma pojawiać się Straż Miejska i Policja w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa, 

h) nie została zatrudniona osoba do pilnowania porządku i bezpieczeństwa po godzinach 

pracy szkoły w związku z tym, zewnętrzne obiekty sportowe na razie nie są dostępne po 

godzinach działania szkoły, 

i) odczytana została odpowiedź Pana Dyrektora na pismo skierowane do Dyrekcji                    

w sprawie wydłużenia przerw obiadowych. 

W związku z tym, że Pan Dyrektor nie przychylił się do prośby zawartej w skierowanym 

do Niego piśmie, postanowiono, że zostanie złożone kolejne pismo z propozycją 

wydłużenia przerw z 15 do 20 minut. Złożenie pisma zostanie jednak poprzedzone 

przeprowadzeniem ankiety wśród dzieci jedzących obiady w szkole, aby można było 

zorientować się, co stanowi problem, że dzieci nie zdążają zjeść obiadu. 

 

3. Rodzice zgłosili, że starsze dzieci wpychają się przed młodsze w kolejce po obiad, 

prośba do rodziców o rozmowę z dziećmi, aby przestrzegały wyznaczonych dla nich 

przerw obiadowych i nie wpychały się do kolejki. 

 

4. Wnioski Rodziców: 

a) Rodzice uzgodnili, że po raz drugi zostanie złożony do Dyrekcji wniosek o inną 

organizację przerw, tak aby dzieci mogły na spokojnie zjeść obiad, jednak najpierw 

zostanie przeprowadzona ankieta. 

b) Na prośbę rodziców zostanie skierowane do Dyrekcji zapytanie odnośnie zwiększenia 

porcji obiadowych. 

c) Na prośbę rodziców zostanie skierowane zapytanie do Dyrekcji o usprawiedliwianie 

dzieciom spóźnień w związku z jedzeniem obiadów. 

d) Na prośbę rodziców zostanie skierowana prośba o lepszą weryfikację osób 

odbierających dzieci ze świetlicy, zwłaszcza jeśli robią to osoby postronne. 

e) Na prośbę rodziców zostanie przekazana informacja i prośba o rozmowę z dziećmi na 

godzinach wychowawczych (informacja na Librusie dla rodziców), jak należy 

zachować się w stosunku do obcych osób, które np. chcą dziecko poczęstować 

cukierkiem lub zapraszają do samochodu. W okolicach szkoły na ul. Złotowskiej 
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pojawia się znana mieszkańcom osiedla Pani, jest ona chora i jak do tej pory niegroźna, 

która częstuje dzieci cukierkami, w okolicach sklepu Polska Chata zaprasza do 

samochodu; niektóre dzieci uciekają, inne nie wiedzą co robić w tej sytuacji i czują się 

zagubione. 

 

 

Ad 11. Zakończenie zebrania. 

 

Pan Tomasz Karbowniczek zakończył zebranie w dniu 16.10.2024 roku. 

 

Następne zebranie Rady Rodziców odbędzie się 11.12.2024 roku zgodnie z 

uchwalonym harmonogramem. 

 

 

 

    Protokół przygotował 

Sekretarz Rady Rodziców                                                    Przewodniczący Rady Rodziców 

 

        Joanna Kamińska                                                                   Tomasz Karbowniczek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

- lista obecności 

- wnioski 


